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..i J '. ''ł ,Y Protokół Nr XLII/2018
z Sesji Rady Gminy Mietków

z dnia 27 września 2018 roku

Sesję otworuyŁa Przewodnicząca Rady Gminy Mietków - Helena Artymowicz słowami

,'otwieram Sesję Rady Gminy Mietków'', przywttał.a wszystkich zebranych, na podstawie listy
obecności stwierdziła quorum i przedstawiła poruądek obrad, informując, Że do porządku obrad
wprowadza się pkt ,,Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIl255lf0I8 Rady
Gminy Mietków z drua 27 |utego 2018 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Wrocławskiemu na budowę chodników przy drogach powiatowych w miejscowościach
Waulrzęnczyce. Proszkowice i Dzikowa, gm. Mietków.'':

1. Otwarcie Sesji.
2. Przyjęcie protokołu zpoptzedniej sesji zdnta 04.09.2018 r.
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budzetu gminy na2078 rok.
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Mietków.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI l255l20l8 Rady Gminy Mietków z

dnia27 lutego 2018 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wrocławskiemu
na budowę chodników przy drogach powiatowych w miejscowościach Wavtrzeńczyce,
Proszkowice i Dzikowa, gm. Mietków.

6. Podjęcie uchwały w sprawie dopuszczeniazapłaty podatków i opłat, stanowiących dochody
budzetu gminy Mietków, instrumentem płatniczym.

]. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości.
8. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nięruchomości.
9' Podjęcie uchwały w sprawie Statutu Gminy Mietków.
10. Podjęcie uchwały w sprawie wytaienia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego

trybu zawatcia umowy dzierŻavty nieruchomości na czas tięoznaczony, stanowiącej drogę
wewnętrZną.

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
części wsi Borzygniew.

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyruŻenia zgody na sprzedaŻ nieruchomości gruntowej
połozonej w Borzygniewie

i3. Wnioski i interpelacje radnych.
14. Sprawy róine.
i5. Zamknięcie Sesji.

W związku z wprowadzeniem zmian w porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Mietków -

Helena ArĘtnowicz zarządziła głosowanie w sprawie j ego przyj ęcia .
Głosowało 14 radnych _ oddano 14 gł'osów ,,za,,,
Przewodnicząca_ stwierdziła, ie poruądęk obrad zostil' przyjęty jednogłośnie.

Ad2.
Przewodnicząca Rady Gminy zaruądztł'a głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedruej

sesji Rady Gminy - zdnia 04.09.2018 r.
Głosowało i4 radnych_oddano 14 gł.osów ,,za,,.
Przewodni aząca stwierdziła, ze prrrtokół' zo stil' przyj ęty j edno gło śnie.

Ad 3.
Uchwała w sprawie zmiany budzetu gminy na 2018 rok.

- Regina Ozga_ Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwĄ
Głosowało 14 radnych _ oddano 14 głosów ,,za,,.
Przewoclnic ząca stwierd ziła, ie uchwała została podj ęta j edno gto śnie.
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Ad 4.
Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Mietków.

* Regina ozga - Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały, wyjaśniając, Że zmiana wpf polega na
Ęm, Że dostosowujemy do inwestycji

Głosowało 14 radnych-oddano 14 gł'osów ,,za,,.
Przewodnicząca stwierd ziła, Że uchwała zo stała po dj ęta j edno głośnie.

Ad 5.
Uchwała w sprawie Zm|any uchwały Nr XXXVI1255120L8 Rady Gminy Mietków z dnia27 lutego
2018 r, w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wrocławskiemu na budowę chodników
przy drogach powiato!\rych w miejscowościach Wawrzenczyce, Proszkowice i Dzikowa' gffi.
Mietków.

- Regina Ozga_ Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały
Głosowało 14 radnych-oddano 14 gtosów ,,za,',
Przewodnicząca stwierd ziła, ie uchwała zo stała podj ęta j edno głośnie.

Ad 6.
Uchwała w sprawie dopuszczenia zaptaty podatków i opłat, stanowiących dochody budzetu gminy
Mietków, instrumentem płatniczym.

- Regina Ozga _ Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwaĘ, wyjaśniając, Że na podstawie tej
uchwĄ będzie możliwośó płacenia kartą płatniczą wszelkich opłat i podatków w urzędzie gminy.

Głosowało 14 radnych_oddano 14 gŁosów ,,za,,.
Przewodnicząca stwierdziła, żze uchwała została podj ęta jednogłośnie.

Ad7 .
Uchwała w sprawie określęnia stawek podatku od nieruchomości

_ Irenęusz Słoma _ Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały, wyjaśntając, że radni
ustalili stawki na posiedzeniu komisji Rady.

Głosowało 14 radnych-oddano 14 gł'osów ,,za,,,
Przewodnicząca stwierdzita, Że uchwała została podj ęta jednogłośnie.

Ad 8.
Uchwała w sprawie zwolnień w podatku od nięruchomości.

- Ireneusz Słoma * Sekrętarz Gminy przedstawił projekt uchwały.
Głosowało 14 radnych _ oddano 14 gł.osów,,za,,'
Przewodnic ząca stwierd ził'a, ie uchwała została podj ęta j edno głośnie.

Ad 9.
Uchwała w sprawie Statutu Gminy Mietków.

- Ireneusz Słoma _ Sekretarz Gminy pzedstawił projekt uchwały, wyjaśniajęc, ze obecny
statut był uchwałony w 2003 roku, weszły zmiany w ustawię o samorządzie gminnym i
na|ęia|o dostosować stafut do tych zmian..

Głosowało 14 radnych - oddano 14 głosów ,,za,,.
Przewodnicząca stwierd ziła, Że uchwała została podj ęta j edno głośnie'

Ad 10.
Uchw.ała w sprawie wytaienia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia
umowy dziefinwy nieruchomoŚci na czas nieoznaczony, stanowiącej drogę wewnętrzną.

- Jerzy Franczyk _ Z-ca Wójta przedstawił projekt uchwały.
Głosowało 14 radnych _ oddano 14 gł'osów,,za,,.
Przewodnicząca stwierd ziła, Że uchwała została podj ęta j edno głośnie.

Ad  11 .
Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu Zagospodarowania przesttzęnnego części wsi
Borzygniew.
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- Agnieszka Wesołowska _ Główny specjalista ds. budownictwa przedstawiła projekt

uchwały.
Głosowało 14 radnych-oddano 14 gtosów ,,zd',
Przewodnicząca stwierd ziła, ie uchwała zo stała po dj ęta j edno głośnie'

Adlf .
Uchwała w sprawie wyraienia zgody na sprzedaŻ nieruchomości gruntowej połozonej w

Borzygniewie
- Adam Kozarowicz * Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały.

Głosowało 14 radnych_oddano 14 gŁosów ,,za,,.
Przewodn icząca stwierd ziła, Że uchwała została podj ęta j edno głośnie.

Ad  13 .
Wnioski i interpelacje radnych

- Helena Artymowicz _ Przewodnicząca RG zapytała Wójta czy są jakieś dane dotyczące szacowania
szkód w rolnictwie w związku Zs|}szą

- Wójt odpowiedział' że postępowania zostaĘ zakonczone, dane są, tylko w tym momencie nie potrafi
podaó tych danych'

- Ryszard Łącz _ Z-ca Przewodniczącej RG - porusrył sprawę drzewa _ topoli, która rośnie przy
drodze powiatowej, przy wjeżdzię do boiska. Ta topola zagraiza niebezpieczeństwu, ostatnio była
impreza na boisku i osobiście usuwał bardzo duzy konar z drogi.

Ad 14.
Sprawy różne.

- Andrzej Pietruszka _ Z-ca Przęwodniczącej podziękował za piękną imprezę w ramach dużego
projektu - I etap odbył się w Maniowie MaĘm pn. ,, Słowiańskie klimaty''_ II etap w Maniowie
Wielkim w sobotę - było dużo namiotów, z miodem, serami i wiele innych, był wykład na temat
pszczelarstwa, wystąpiĘ dwa zespoły folklorystyczne, był pokaz wypieku chleba u p. Szarleja -

ugniatanie ciasta w dzieżach itp. Mimo zimna atmosfera byłaprzefantastyczna,
III etap będzie 79 października _ będzie to spotkanie młodzieĘ szkolnej z p. Lamparską, łącznie z
wystawą wszystkich fotografii i aĄkułów z tych trzech etapów. Przygotowanie tego spotkania w
GoK-u będzie to zadanie p. SoĘs Mietkowa i moje.
Grafuluję pięknej imprezy Pani SoĘs z Maniowa Wielkiego i Radnemu.

_ Józef Żygadło _ Przedstawiciel Dolnośląskiej Izby Rolniczej poinformował, ize rolnicy składali
wnioski o Szacowanie szkód, obecnie protokoĘ szacowania zostaĘ przekazane przez komisję do
Wojewody Dolnośląskiego. Dodał, ie szkody w zboŻach były w granicach 30Yo, bvaki wyiszy
procent strat, a tubin nawet w granicach I00% .

- A. Brańka _ zap1Ąała czy duio było wniosków
_ J, Żygadło odpowiedział', Że liczbowo nie pamięta' ale było dużo wniosków.

Ad 15 .
Helena Artymowicz -
zatknęła Sesję słowami

Protokołowała:

Genowefa Chabzda

Przęwodnicząca Rady Gminy, w zvńązl<ss, z Wczetpanięm tematów,
,,Zamykam Sesję Rady Gminy Mietków''.
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